
 

ELINKEINOJEN NEUVOTTELUKUNTA MUISTIO  

Aika: 15.3.2023 klo 16:00 – 18:04      

Paikka:  Vanha Yhteiskoulu, Kokemäki  

 
Paikalla:  

Juhani Vähä-Ruka, puheenjohtaja 

Teemu Nieminen, kaupunginjohtaja  

Marjatta Sutinen, KV:n puheenjohtaja 

Essi Piirojärvi, hallintojohtaja (klo 16:00 – 

18:00) 

Lauri Välimäki, Kokemäen Yrittäjät ry 

Emilia Koskinen, Kokemäen Yrittäjät ry 

Kari Myllymäki, SAK Sydän-Satakunta 

Ilkka Boberg, Sasky  

Johanna Rantalainen, Sataedu 

Mervi Ala-Kleemola, Kokemäen kaupunki  

Ilkka Kosonen, Kokemäen kaupunki (16:30 – 

18:04)  

Paavo Toikka, Kokemäen kaupunki  

Hanna Hokkanen, MTK, Kokemäen yhdistys 

Jari-Pekka Niemi, Prizztech Oy  

Tero Patoranta, Prizztech Oy  
 
 

 

 

 

Poissa:  

Juhani Seppälä, KH:n puheenjohtaja 

Ossi Ruohonen, Kokemäen kaupunki  

Mikko Eskola, Kokemäen kaupunki  

Jasmin Bly, Kokemäen kaupunki 

Olli Leino, Kokemäen kaupunki  

Aapo Kivenmaa, Kokemäen kaupunki 

Antti Lahti, Sasky  

Kirsi Nikali-Rauva, Sasky 

Susanna Äimälä, Kokemäen Yrittäjät ry 

MUISTIO: 

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16:00.  

 

 

2. Kokouksessa käsiteltävät asiat  

Kokouksessa sovittiin, että käsitellään esityslistan mukaiset asiat, asioiden käsittelyjärjestys 

voi erota esityslistasta.  

 

3. Teema: Joukkoliikenne   

Raideliikenne on Kokemäelle tärkeä asia. Kaupunginjohtaja Teemu Nieminen pohti asian 

tärkeyttä mm. ihmisten, yritysten, oppilaitosten ja matkailun näkökulmista.  

 

Kaupunginjohtaja kävi läpi radan kehittämissuunnittelun historiaa.  

 

Kaupunginhallitus päätti 13.2.2023 kokouksessaan asettaa nähtäville rautatieasemakaavan 

uuden osallistumis- ja arviointisuunnitelman. Suunnitelmasta tiedotetaan ja pyydetään lau-

sunnot Kokemäen kaupungissa sovellettavan kaavoitusmenettelyn mukaisesti. 

 



Seuraavassa vaiheessa tulisi pohtia ratasuunnitelman laatimista yhdessä Euran, Eurajoen ja 

Kokemäen osalta. Suunnitelman laatimiseen on varauduttu talousarviossa. Kuntien kanssa 

on pohdittu henkilöjunaliikenteen askelmerkkejä.  

 

Antero Alku Alkutieto Oy:stä piti esitelmän ”Lähijuna tulee Rauma – Kokemäki – Tampe-

re” Elinkeinojen neuvottelukunnan jäsenille etäyhteydellä. Hänen mukaansa junaliikenne tu-

lee mm. suunnitella palvelu edellä ja lähdettävä ihmisten liikkumistarpeista. Pysähdykset tu-

lee mahdollistaa myös väliasemilla. Hän mainitsi junaliikenteen hyödyiksi aluekehitysvaiku-

tuksen, elinvoiman, houkuttelevuuden, vihreän siirtymän, sekä lipputulot.  

 

Kokouksessa keskusteltiin asiasta.  

 

  

4. Yrittäjien kuulumiset  

Puheenjohtaja Lauri Välimäki kertoi, että Kokemäen Yrittäjät ry:llä on suunnitteilla osata-

pahtuma Kokemäki-päivien yhteyteen.  

 

Valtakunnalliset yrittäjäpäivät järjestetään 6.10. – 7.10 Porissa. Kokemäen Yrittäjät osallis-

tuvat tapahtumaan yhdessä Kokemäen kaupungin kanssa.  

 

Soteasiat ovat olleet paljon esillä. Hyvinvointialueen ja sotealan yrittäjien välillä on ollut 

paljon ongelmia mm. laskutuksen, palvelusetelien, sekä muiden asioiden osalta. Kokemäen 

Yrittäjät ry pyrkii yhdessä Satakunnan Yrittäjien kanssa selvittämään tilannetta.  

 

 

 

5. Kaupungin kuulumiset 

Kaupunginjohtaja Teemu Nieminen kertoi, että tilinpäätöstä valmistellaan. Tämän hetken 

arvion mukaan kaupungin tilinpäätös tulee olemaan ylijäämäinen. Kaupunginjohtaja kävi 

läpi asiaa.  

 

Kokouksessa keskusteltiin asiasta. Valtiontuet ovat osittain parantaneet tulosta. Tilanne voi 

muuttua tulevina vuosina.  

 

Elinvoimalautakunnan pöytäkirjasta 14.3.2023: 

Kesän 2023 osalta Kokemäen kaupunki on käynyt neuvotteluja paikallisen Muuntamokahvi-

lan pitäjän kanssa Kokemäen matkailuinfon sijoittamisesta heidän tiloihinsa. Matkailuopas-

tus toteutettaisiin niin, että kaupunki voisi vielä kahvilan tiloihin kaupungin esitteitä ja 

myyntituotteita. Lisäksi kahvilan työntekijät opastavat matkailuinfon asiakkaita työnsä lo-

massa. 

Elinvoimalautakunta päättää valtuuttaa kaupunginjohtajan ja hallintojohtajan solmimaan 

matkailupalveluiden järjestämissopimuksen paikallisen Muuntamokahvilan kanssa.”  

 



Kokouksessa keskusteltiin siitä, että Moccapala Oy tulee pitämään Muuntamokahvilaa tule-

vana kesänä. Heidän kesätyöntekijänsä tulevat ottamaan vastuuta myös matkailuneuvonnas-

ta.  

 

 

Hallintojohtaja Essi Piirojärvi:  

Työllisyyspalvelu-uudistus (TEPA) astuu voimaan vuoden 2025 alusta, jolloin palveluita 

siirretään kunnille tai useammasta kunnasta muodostuville yhteistoiminta-alueille, joiden 

työvoimapohjan on oltava vähintään 20.000 henkilöä. Kaupunki on asettanut valmistelutyö-

ryhmän, jossa valmistellaan erilaisia skenaariomalleja. Asia etenee Kokemäen kaupungin-

valtuustossa ja kaupunginhallituksessa tämän vuoden aikana.  

 

Elinvoimalautakunta on päättänyt sitoutua kaupunkipyöräsopimukseen 2023 kesän ajalle.  

 

10.6.2023 järjestettävän Kokemäki-päivän ideointi-ilta järjestetään 16.3. Vanhalla Yhteis-

koululla. Samassa yhteydessä julkistetaan myös tilaisuuden pääesiintyjä.  

 

 

 

6. Prizztechin kuulumiset 

Tero Patoranta kertoi tilastoja Prizztechin toiminnasta ja asiakasmääristä alkavien yritysten 

osalta, sekä toimivien yritysten osalta palveluittain ja projektien mukaan jaoteltuna vuonna 

2022.   

 

Kokemäen kaupunki pääsi Euran kanssa esimerkkikunniksi Satakuntaliiton ilmastohankkee-

seen ja sen vuoksi kaupunki sai asettaa osallistujia 6.3.2023 järjestettyyn ilmastokoulutuk-

seen. Ilmastoasioita käsiteltiin koulutuksessa ilmastopalapelin avulla. Palapelissä käytiin lä-

pi kuluttajien erilaisia mahdollisuuksia vähähiilisempään elämään. Tero kertoi palapelistä. 

Kokouksessa keskusteltiin asiasta.  

 

Prizztechin KAMU-hankkeen kautta toteutetaan kasvukartoituskysely yrityksille. Kokemä-

ellä kartoitus on lähetetty yli 50 yritykselle. Kasvua hakevien yritysten kanssa pyritään jär-

jestämään palaveri.  

 

Ura Kokemäki -kampanja etenee. Kampanjan markkinointi on jo aloitettu.  

 

Minustako yrittäjä? -info järjestetään Kokemäen Vanhalla Yhteiskoululla 26.4.2023 klo 

17:00 – 19:30.  

 

Kokemäen lukiolla järjestettiin 7.3. ”Mitä kuuluu?” -kahvio, jonka yhteydessä pidettiin 

myös lyhyt yrittäjyysinfo.  

 

Prizztech järjestää useita tapahtumia liiketoiminnan kehittämiseen liittyen. Lisätietoja:  

https://www.prizz.fi/tapahtumat.html 

https://www.prizz.fi/tapahtumat.html


 

6.3. järjestettiin Porissa Ukrainan jälleenrakentamiseen liittyvä tilaisuus.  

 

 

7. Oppilaitosten kuulumiset 

 

 

KOKEMÄEN LUKIO 

Mervi Ala-Kleemola kertoi, että kirjoitukset alkoivat 14.3. 

 

Lukiolla on Koskenperkaaja-patsaaseen liittyvä yhteistyöprojekti kaupungin kanssa.  

 

Opiskeluhuollon uudistamiseen liittyvä laki työllistää lukiota.  

 

Syksyn opiskelijamääriä arvioidaan.  

 

 

SASKY 

Ilkka Boberg kertoi, että yhteishaku on kesken.  

 

Saskyn puutarhahallikilpailutuksen tarjoukset on avattu. Tavoitteena on, että puutarhamyy-

mälä olisi toiminnassa ja kasvihuoneessa viljeltäisiin projektin aikana.  

 

Kaupunkipyörien piste Saskyn yhteydessä on koettu hyväksi.  

 

  

 

SATAEDU 

Nyt haussa olevat työvoimakoulutukset Kokemäellä: 

• Kone- ja tuotantotekniikan perustutkinto, tutkinnon osia 

• Rakennus- ja maalausalan koulutus 

• Rakennusalalta ammatti 

• Tekemällä oppien ravintola-alalle 

• Teknologia-alalta ammatti 

 

Yhteishaku on parhaillaan käynnissä ja päättyy 21.3. klo 15. 

 

Kv-vaihdot alkaneet 

• Kokemäellä parhaillaan ranskalaisia rakennusalan vaihto-opiskelijoita. 

• Kevään aikana Kokemäellä on vieraillut jo hollantilaisia, ranskalaisia sekä belgialaisia 

opiskelijoita ja opettajia.  

 

Kaupunkipyörät 

• Tulossa pyöräparkki Sataedun pihaan 

 



Junayhteys 

• Myös Sataedussa toivotaan, että lähijuna, Rauma toteutuu. Junayhteydet Tampereelta 

ja Porista ovat Sataedun opiskelijoiden ja henkilökunnan aktiivisessa käytössä 

 

 

8. Muut esille tulevat asiat 

 

Ay-vaalit ja eduskuntavaalit ovat puheenaiheena esim. SAK:n Sydän-Satakunnassa.  

 

Kokouksessa keskusteltiin julkisten liikenteen käytöstä yrityksissä.  

 

 

9. Seuraavan kokouksen sopiminen  

Seuraava Elinkeinojen neuvottelukunnan kokous järjestetään klo 16:00 seuraavasti:  

 

11.5.2023 Markkinointi 

 

 

10. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18:04.  

   

 

Muistion laati  

Tero Patoranta 


